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PROTOKÓŁ Nr  84 .2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

z dnia 26 lipca 2018 r. 

Obecni: 

1. Bogdan Jusiński – Przewodniczący 

2. Mirosław Sobczak – Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek – Członek Komisji 

4. Stanisław Kielak – Członek Komisji 

5. Adam Wojtyra – Członek Komisji 

Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Członkowie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

2. Członkowie Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług  

3. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  

4. Tomasz Jusiński- Sekretarz Gminy Tłuszcz 

5. Renata Duraj- Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

Urzędu Miejskiego w Tłuszczu  

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

Bogdan Jusiński witając wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji i 

proponując następujący porządek: 

 

1. Omówienie spraw związanych z wykonywaniem inwestycji na terenie 

Gminy Tłuszcz oraz podpisywanych umów. 

Porządek został przyjęty. 

Ad1. Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji omówił zapisy mówiące o 

karach dla wykonawcy za każdy dzień przedłużenia prac inwestycyjnych.  
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Powiedział, że np. w przypadku umowy na kwotę 120 tys. zł za każdy dzień 

zwłoki wykonawca ponosi koszty w wysokości 600 zł. Za odstąpienie od 

umowy wykonawca ponosi koszt 20% od kwoty brutto inwestycji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zaproponował, 

aby zostało przygotowane szczegółowe sprawozdanie o stanie realizacji zadań 

inwestycyjnych oraz zakończonych i planowanych przetargów.  

Zebrani Radni poparli pomysł.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział, że w 

Jasienicy nie będzie budowany Wiejski Dom Kultury w partnerstwie publiczno- 

prywatnym, gdyż wykonawca zaproponował kwotę 9 mln zł, która jest za 

wysoka.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zaproponował, 

aby na każdej Sesji Rady Miejskiej Burmistrz Tłuszcza informował o 

ogłoszonych przetargach.  

Zebrani Radni poparli pomysł.  

Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska w Tłuszczu 

wnioskuje o przygotowanie informacji o rozpoczęciu i zakończeniu budowy 

chodników na terenie Gminy Tłuszcz.  

Wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

Radny Bogdan Jusiński omówił problemy związane z podpisywaniem umów z 

wykonawcami, którzy wygrali przetarg na realizację zadania oraz o problemach 

z dotrzymywaniem terminów zakończenia prac. Oprócz tego zaproponował, aby 

nie były przedłużane terminy wykonania prac.  
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Radny Włodzimierz Malinowski powiedział, że każda inwestycja musi być 

określona terminem zakończenia oraz dotkliwymi karami za niedotrzymanie 

terminu.  

Radny Mirosław Sobczak spytał Zastępcy Kierownika Wydziału Inwestycji  

i Rozwoju, czy w umowach są zapisy o karach dla wykonawcy inwestycji.  

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju powiedziała, że  

w umowach są procentowe zapisy za każdy dzień przedłużenia robót. Ich 

wysokość zależy od wartości brutto inwestycji. Powiedziała, że wysokość kar 

nie może być zbyt wysoka, gdyż wykonawca może skierować sprawę do sądu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział, że 

budowa wodociągu w Jasienicy stoi w miejscu. Dodał, że nie wyraża zgody na 

przedłużenie terminów prac.  

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju Renata Duraj powiedziała, 

że na dwa miesiące przed zakończeniem prac nie ma podstaw sądzić, że 

inwestycja nie zostanie zakończona terminowo. W przypadku przedłużenia 

terminu zakończenia prac wykonawca musi wystąpić z takim wnioskiem i podać 

powód.  

Radny Włodzimierz Malinowski spytał, dlaczego na wykonanie wodociągu w 

Jasienicy był dany tak długi termin.  

Pani Renata Duraj odpowiedziała, że przetarg na tę inwestycję był ogłaszany 

kilka razy i kiedy był podany krótki termin wykonania inwestycji nie było ofert.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział, że 

Radni biorący udział posiedzeniu chcą wraz z Burmistrzem uczestniczyć w 

podejmowaniu decyzji o przedłużaniu terminów zakończenia robót, pomimo iż 

jest to kompetencja Burmistrza.  Dodał również, że w wykonywaniu inwestycji 

są zaległości z zeszłego roku.  
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Zebrani radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Adam Kisiel spytał, czy 

zostanie w terminie wykonany wodociąg w Jasienicy.  

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju Renata Duraj powiedziała, 

że umowa na wykonanie robót została podpisana i nie ma podstaw sądzić, że 

prace nie zostaną wykonane w terminie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział, że 

Radni z poszczególnych okręgów wyborczych powinni uczestniczyć przy 

odbiorze inwestycji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Sobczak spytał, czy są 

inwestycje, które są zagrożone brakiem realizacji.  

Pani Renata Duraj powiedziała, że na chwilę obecną nie ma takich inwestycji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Waldemar Sitek 

powiedział, że kompetencją Rady Miejskiej nie jest ingerowanie w 

podpisywanie umów na wykonanie prac, gdyż jest to zadanie organu 

wykonawczego.  

Pani Renata Duraj powiedziała, że żadna z podpisanych umów na wykonanie 

prac nie ma terminu realizacji dłuższego, niż koniec października.  

Na tym protokół zakończono.                          

Przewodniczący Budżetu i Inwestycji 

                                                         Bogdan Jusiński 
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